
2013D37205 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de vaststelling van de 
begrotingsstaten van het Ministerie van Financiën (IXB) en de begrotings-
staat van Nationale Schuld (IXA) voor het jaar 2014 (Kamerstuk 33 750 IX) 
de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Nr. Vraag 
1 Recent heeft het kabinet een beleidskader risico-regelingen 

opgesteld. Hieruit volgen een groot aantal acties. Welke acties 
vinden er in 2014 en daarna plaats? 

2 Ook voor de IABF (Illiquid Asset Backup Facility, de hypotheken-
portfeuille van ING) zal worden bezien wat de mogelijkheden zijn 
ten aanzien van de exitstrategie. Wanneer komt daarvoor in 2014 
een voorstel naar de Tweede Kamer? 

3 In samenwerking met banken en de exportsector wordt bekeken in 
welke mate exportfinanciering verder ontwikkeld kan worden. Wat 
wordt hiermee bedoeld? Waaraan wordt gedacht? Op welke punten 
verschilt de exportkredietverzekering en -financiering in Nederland 
van die in andere Europese landen? 

4 Hoeveel extra middelen heeft de FIOD gekregen om haar opspo-
ringscapaciteiten te verbeteren? 

5 Wat zijn de rentekosten op de EMU-schuld en in hoeverre wijkt het 
gemiddelde rentetarief over de EMU-schuld af van de rentekosten 
op de staatsschuld? 

6 De beleidsdoorlichting voor de Financiële Markten vindt plaats in 
2017. Waarom vindt deze niet eerder plaats? Kan deze naar voren 
gehaald worden? Zo nee, waarom niet? 

7 Waar zijn de overheidsbijdragen voor de bedrage toezicht AFM en 
DNB vanaf 2015 op gebaseerd? 

8 Samen met private partijen financiert het Ministerie van Financiën 
het platform Wijzer in geldzaken. Uitgangspunt is dat de sector de 
helft van het benodigde bedrag voor haar rekening. De uitgaven 
zijn in 2014 (270.000 euro) fors lager dan in 2013 (1,282 miljoen 
euro). Hoeveel budget is er in totaliteit beschikbaar voor Wijzer in 
geldzaken? Hoe ziet de financiering van Wijzer in geldzaken eruit? 
In hoeverre is het budget op dit moment voldoende om effectief de 
financiële educatie vorm te geven? Zijn de private partijen (banken, 
verzekeraars, pensioenfondsen) bereid om meer bij te dragen? Zo 
nee, waarom niet? Waarom is het noodzakelijk dat de financiering 
van het platform in regelgeving wordt vastgelegd? 

9 Tot 2015 betaalt de Rijksoverheid mee aan het toezicht van AFM en 
DNB. Daarna betaalt de sector het toezicht. Hoe wordt ervoor 
gezorgd dat de toezichtkosten niet ongebreideld stijgen? Hoe wordt 
ervoor gezorgd dat AFM en DNB zo efficiënt en effectief mogelijk 
werken en de kosten zo laag mogelijk zijn? 

10 ABN AMRO, Achmea en NIBC hebben gebruik gemaakt van de 
mogelijkheid om gegarandeerde leningen vervroegd af te lossen. 
Wat was het netto-resultaat daarvan voor de belastingbetaler? 
Ofwel wat heeft het de Nederlandse Staat financieel gekost of 
opgebracht? 

11 Staatsdeelneming Holland Casino wordt onder voorwaarden 
verkocht. Wanneer wordt de Tweede Kamer geïnformeerd over de 
betekenis voor de betrokken staatsdeelneming en de financiële 
consequenties? 

12 Vanaf 2015 staat er geen dividend financiële instellingen meer 
opgenomen in de meerjarenbegroting. Waarom niet? Hoe kan de 
Tweede Kamer hier zicht op houden? 

13 In 2012 heeft er kapitaaluitbreiding TenneT plaats gevonden. In de 
navolgende jaren staan hier geen bedragen meer opgenomen, 
terwijl er wel een kapitaalbehoefte is. Kan dit worden toegelicht? 

14 Kan het over 2013 en 2014 verwachte dividend door de staatsdeel-
nemingen bij enkele financiële instellingen worden uitgesplitst naar 
de betreffende financiële instelling? 

15 Wat is de jaarlijkse netto contante waarde van de geldstromen 
tussen ING en de Nederlandse overheid ten aanzien van de Illiquid 
Assets Backup Facility over de periode van 2013–2018? 
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Nr. Vraag 
16 Waarom is er geen afdracht van Holland Casino in de jaren 

2012–2014? 
17 Wat is de waardeontwikkeling tegen marktprijzen van de Alt-A 

hypotheekportefeuille en de ontwikkeling van de marge voor de 
overheid bij verkoop in de afgelopen 18 maanden? 

18 Er wordt nog onderzocht wat het precies budgettaire effect van het 
niet meer rijden van de Fyra is op het dividend van de NS. Wanneer 
is dit duidelijk? 

19 Er is een contragarantie verstrekt aan ABN AMRO in het kader van 
de verkoop van HBU aan Deutsche Bank. Wat houdt dit in? Wat is 
de reden daarvoor geweest? Welke risico’s en hoe zijn de risico’s 
voor de Deutsche Bank daarmee beperkt, want ABN AMRO heeft 
een vrijwaring afgegeven aan de kopende partij Deutsche Bank? 
Hoe moet dit gezien worden in relatie tot het afstoten van een groot 
deel van deze klanten door de Deutsche Bank? 

20 Wat is de reden bij de stijging van het budget deelnemingen 
multilaterale ontwikkelingsbanken en -fondsen in 2014 en 2017 

21 Wat is de reden bij de daling van het budget deelnemingen 
multilaterale ontwikkelingsbanken en -fondsen in 2018 

22 In hoeverre is er sprake van een afdoende risicopremie conform het 
beleidskader risicoregelingen? Kan uit de informatie op pagina 57 
worden afgeleid dat de risicopremie te hoog is (gelet op het 
positieve resultaat in de periode 1999 t/m 2012)? Kan dit worden 
uitgelegd? 

23 Op p. 71 valt te lezen dat de rentelasten vlottende schuld de 
komende jaren flink zullen stijgen (van 61 miljoen naar 1.4 miljard), 
terwijl de rentebaten vlottende schuld juist dalen (van 109 miljoen 
naar 56 miljoen). Wat is de verklaring achter deze divergente 
ontwikkeling? 

24 Bij de rentebaten vlottende schuld (p. 71) staat vermeld dat de 
rentebaten van de overgenomen schuld van ABN AMRO ook onder 
deze rubriek vallen. Kan er echter nog op deze rentebaten gerekend 
worden aangezien ABN AMRO in principe weer naar de beurs gaat? 

25 De mutatie bijstelling rekenrente daalt fors tussen 2013 en 2017. 
Wat is de verklaring van deze daling? 

26 Met ingang van 1 januari 2014 wordt schatkistbankieren verplicht 
voor provincies, gemeenten, waterschappen en gemeenschappe-
lijke regelingen. Hoe vindt de verantwoording daarover plaats? Hoe 
houdt de Tweede Kamer hier zicht op? Hoe gaat de Nederlandse 
Staat het beheer hiervan effectief en efficiënt uitvoeren? 

27 Wat was het nettoresultaat van de interventies t.b.v. de financiële 
sector voor de belastingbetaler? Ofwel wat heeft het de Neder-
landse Staat financieel gekost of opgebracht? Er is een resultaat na 
2014 opgenomen, maar welk onderdelen hebben uiteindelijk na de 
einddatum waarschijnlijk een positief nettoresultaat en welke een 
negatief nettoresultaat?
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